
We are pleased to invite all National Para Snowboard Teams to the 2024 Lost In Paradise FIS 
Para Snowboard World Cup, hosted by Mount Sima, YT, Canada from March 25-30, 2024.

Full Event Information is on our website. 
https://www.shredthenorth.ca/en/events/lost-in-paradise/team_invite/

www.lostinparadise.ca
lost.in.paradise@canadasnowboard.ca

FIS PARA SNOWBOARD WORLD CUPFIS PARA SNOWBOARD WORLD CUP
MARCH 25 - 30, 2024 | MOUNT SIMA, YUKON, CANADA

LOST IN PARADISE

https://www.shredthenorth.ca/en/events/lost-in-paradise/team_invite/
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Lost in Paradise - Whitehorse, Yukon - Para Banked 

Slalom FIS World Cup and NorAm 



 
 
 

 

 

Welcome / Introduction  Are you game to shred the real north? In a monumental celebration of 
snowboarding, the Yukon Territory is set to host its very first Para 
Snowboard World Cup and NorAm, "Lost in Paradise". The Banked Slalom 
Event, on March 28th-29th, 2024 hosted at the stunning Mount Sima in 
Whitehorse, YT is the final race of the international tour, making it the Para 
World Cup finals. We are proud to host the teams on the traditional 
territories of the Kwanlin Dün First Nation and the Ta'an Kwäch'än Council. 
We understand this is a privilege and honour our responsibility to ensure 
respectful use during this event. 
 
The world of Para Snowboarding will truly come together as the event 

unites athletes, fans, and the local community in a remarkable showcase of 

athleticism, technical ability, and inclusivity.  

 

Additionally, Snowboard Yukon will host the 2024 Yukon Championships 

which are open to all NorAm & World Cup Athletes, Coaches and Support 

Staff, use the link above to register. We hope to see you at Mt. Sima to 

experience the great Yukon Community Spirit! 

 

Do you have what it takes? 

https://snowboardyukon.com/


 
 
 

 

 

About Whitehorse/ Mt. 
Sima The Yukon Territory, situated in the northwest corner of Canada, is 

renowned for its expansive landscapes and fascinating history. Covering 
over 186,000 square miles, the Yukon is bordered by Alaska to the west, 
the Northwest Territories to the east, and British Columbia to the south. Its 
capital, Whitehorse, lies along the Yukon River, serving as a gateway to the 
territory's diverse wonders. 

The Yukon's allure extends beyond its rich history, embracing a modern 

spirit of adventure. With vast wilderness, towering mountains, and pristine 

lakes, the territory offers an idyllic playground for outdoor enthusiasts. In 

winter, the landscape transforms into a snow-covered wonderland, inviting 

activities like snowboarding. The rugged terrain becomes a thrilling terrain 

park for those seeking an adrenaline rush amidst the breathtaking beauty 

of the Yukon's snowy peaks, creating a unique blend of adventure and 

natural splendor. 

Please follow this guide from Indigenous Yukon for Responsible travel 

https://indigenousyukon.ca/things-to-do/respectful-travel


 
 
 

 

 

Schedule 
WORLD CUP/ NORAM SCHEDULE:  

Official Arrival Date: March 25, 2024 

Unofficial Training: March 26, 2024 

Official Training - NorAm & World Cup / Public Bib Draw: March 27, 2024 

Banked Slalom NorAm & World Cup: March 28, 2024 

Banked Slalom NorAm & World Cup: March 29, 2024  

Official Departure Date: March 30, 2024 

 

YUKON CHAMPIONSHIPS:  

*open invitation to all NorAm & World Cup Athletes, Coaches and Support 
Staff 

Banked Slalom - March 29, 2024  

Snowboard Cross - March 30, 2024  

Slopestyle - March 31, 2024 



 
 
 

 

 

Registration, Quotas 
and Fees 
 
Registration/entries 

Registration for the NorAm and World Cups will be done using the FIS Entry 
Form. They must be submitted by the National Ski & Snowboard 
Associations. Entry forms must be emailed to 
lost.in.paradise@canadasnowboard.ca according to the deadlines below. 

Deadline for entry:  

● Accommodation entry deadline March 1, 2024 
● Entry by number closes: March 6, 2024 provisional entry deadline 
● Entry by name closes: March 20, 2024 final entry deadline 

Registration Fees:  

A registration fee of 90 CHF will be charged for each athlete to register for 
the event. This includes access to all official training days, qualifications and 
finals as per the FIS Para Snowboard ICR 305.2.1 

Lift Tickets:  

Lift tickets will be provided at registration.  

If team is purchasing accommodation package:  

● All athlete tickets included  
● 2 support staff tickets per team  
● Additional support staff tickets are $25.00 CDN per person/ per day 

plus service fees.  

If team is not purchasing accommodation package:  

● $25.00 CDN per person/ per day plus service fees for all Athletes 
and Support Staff  

Invoicing: 

All invoices for this event will be created for the whole nation, as registered 
on the FIS entry form. If a change needs to be made to an invoice, please 
provide plenty of advance notice.  

https://assets.fis-ski.com/image/upload/v1592392765/fis-prod/assets/Entryfor.pdf
https://assets.fis-ski.com/image/upload/v1592392765/fis-prod/assets/Entryfor.pdf
https://fisski-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/chiracu_fis-ski_com/EXF7jG3gTzhEt60eY4bT8uIBFUOuMMgkwQm6j1dGzfhp-g?e=aoAwZx
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca


 
 
 

 

 

 Please inform the OC by email (lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) if 
any of the following information is required by Monday March 18, 2024. 

1. Specific person invoice should be billed to 
2. Specific billing address needed on invoice  
3. If the bill needs to be split in any way (ie. support staff and athletes 

separate, athletes from the same nation being billed separately, 
etc).  

a. Correct contact information will be needed for each 
individual invoice.  

Following the final deadline, the final invoice will be sent. This will be for 
the remaining balance, based on final team registration  

Payment:  

Payment will be accepted via credit card or wire transfer. NO cash will be 
accepted.  

If your nation plans to pay via wire transfer, please inform the OC 
(lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) by Monday March 18, 2024 so 
correct details can be sent for this process. 

Prepayment before the nation's arrival is preferred and encouraged. 
Payment via credit card will be accepted onsite, but is discouraged.  

Please note: Payment per individual person will NOT be accepted, invoices 
are created per nation. Please see invoicing details above.   

Media:  

Athletes/ team photographers, videographers and media attaches are 
required to contact our media/ press team (media@canadasnowboard.ca) 
in order to obtain the proper accreditation for the event. 

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
mailto:media@canadasnowboard.ca


 
 
 

 

 

Accommodation  
Athlete accommodation will be provided at the Sternwheeler  in 
Downtown Whitehorse.  

Event rate accommodations are available from March 25, 2024 to March  
29, 2024 

Accommodations need to be booked directly through the OC using the 
accommodation booking form. The OC uses the registration form linked 
above to make all accommodation reservations. Ensure that the arrival/ 
departure dates, roommates etc. are correct. The OC will only accept room 
changes, additions and cancellations done through the registration form 
linked above.  Please do not contact the host hotel as they will not be able 
to offer the same rates. All accommodations requirements and/or requests 
MUST be imputed into the above registration form by February 19, 2024.  

Accommodation Booking Form 

**Please note that a new registration form will be required for every 
change, addition and cancellation  

Rates: 

The following rates are for double rooms:  

● 150.00 CDN per person/ per night plus local taxes and service fees 
incl. Breakfast & Dinner  

The following rates are for single rooms:  

● 220.00 CDN per person/ per night plus local taxes and service fees 
incl. Breakfast & Dinner  

Hotel Check-In:  

● A credit card will be required at hotel check in for incidentals/ 
damages  

● The host hotel will charge the individual/ teams for all incidents 
and damages that may occur in your hotel room. 

https://www.sternwheelerhotel.ca/
https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf
https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf


 
 
 

 

 

● The host hotel will charge the individual/ teams for early check-
outs, if the hotel staff are not made aware of the date change at 
check-in 

Meals: 

Half board (breakfast and dinner) will be served by the OC each day. Time 
and location will be dependent on the event schedule. Details will be 
shared with registered teams.  

Lunch will be at the cost of the athlete, options will be available at Mt. 
Sima.  
 
Cancellations/ No-Show:  

Cancellations of any accommodations MUST be done directly through the 
OC using the accommodation booking form or by emailing 
lost.in.paradise@canadasnowboard.ca 

Any bookings (athletes or support staff) that are canceled on or after 
March 20, 2024, are subject to cancellation fees. Cancelation fees of total 
accommodation bill will be applicable, no charges for cancelled registration 
fees or lift tickets. Cancellation charges will be billed directly to the nation 
and payment expected within 30 days.  

All accommodation no-shows will be subject to cancellation fees, these will 
be billed directly to the nation and payment expected within 30 days.  

https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca


 
 
 

 

 

Transportation Teams are responsible for their own transportation to and from 

Whitehorse, Yukon. The closest international airport to the event is the 

Whitehorse International Airport.  

 

Once you arrive in Whitehorse, you can use the following addresses:  

 

Mt. Sima - Event Venue  

770 Mt. Sima Road 

Whitehorse, Yukon  

Y1A 0A8 

 

Sternwheeler Hotel and Conference Centre - Host Hotel  

201 Wood St 

Whitehorse, YT  

Y1A 2E4 

 

Google Maps will help find anything needed in Edmonton, download for 

offline use if needed.  

 

Rental Vehicles:  

We are happy to provide a discounted booking code for Budget car rentals. 

Use the following codes to receive up to 30% off. Please note: advanced 

reservation will be required.  

● BUDGET - B033800 

 

Public Transportation:  

There are a variety of public transportation options throughout the city to 

help you get around Whitehorse. Please take a look at the links below to 

help get the most out of your Whitehorse experience! 

Whitehorse Transit 
Getting Around Whitehorse 
 
Flights 
Air North, Yukon’s Airline is proud to offer exclusive fares for travel 
between 18 March and 2 April, 2024. 

https://yukon.ca/en/driving-and-transportation/erik-nielsen-whitehorse-international-airport
https://maps.app.goo.gl/SyqZdaeQf7qzvDvK6
https://www.budget.ca/en/offers/ca-offers/summer-sale?gad=1&gclid=CjwKCAjwzJmlBhBBEiwAEJyLu3CWPkCGMZWDngQJQ6kkpwPHFRmss3QMmJGNi1RMGcA1n8iPhvwXiBoCsf0QAvD_BwE&gclsrc=aw.ds
https://www.whitehorse.ca/living-in-whitehorse/transit/
https://www.trade.travelyukon.com/about/getting-here-and-around


 
 
 

 

 

 
How to book 
Call 1.800.661.0407 extension 197 and request 
the Lost in Paradise Banked Slalom promotional 
airfare and baggage allowance. 
 
For groups of 10 or more 
Please call 1.800.661.0407 extension 198 to book 
your group and to be eligible for special pricing. 
 
Questions? 
Our corporate team is here 
to help! Call 1.800.661.0407 
ext. 197, or email 
corporate@flyairnorth.com. 
 

 

mailto:corporate@flyairnorth.com


 
 
 

 

 

 
 

VISA All traveling parties may need to have a valid Canadian Visa.  The 
organizing committee will provide a specific visa invitation to the 
competitors.  Please contact lost.in.paradise@canadasnowboard.ca for 
invitation letters.  
 
A table including the following information for all participants needs to be 
included with email:  

● Last and first names 

● Date of birth  

● Function/position (athlete, coach, technician…) 

● Passport country  

● Passport number 

● Passport expiration date 

● FIS number (for athletes) 

 
For more information about Electronic Travel Authorization (eTA) click 
here. 
 
Please email the OC (lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) should your 
VISA be declined.  

Team Captain Meeting Team Captains meetings will be held in person at the Sternwheeler. Please 
see FIS schedule for details 
 

Bibs 
All competitors must wear assigned bibs during all scheduled training, 
competition and awards ceremonies. Bib distribution will take place at the 
first team captains meeting, which is to be held the day before official 
training. 

Anti-doping  Anti-doping control may be conducted for each discipline and gender, in 
accordance with the rules and regulations set forth by FIS.  
Learn More.  

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/services/visit-canada/eta/facts.html
https://www.canada.ca/en/immigration-refugees-citizenship/services/visit-canada/eta/facts.html
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://www.fis-ski.com/en/inside-fis/governance/fis-anti-doping


 
 
 

 

 

Medical 
Each competitor must have his/her own medical Travel Insurance. The 
Organizing Committee, Commonwealth,  Canadian Snowsports Association, 
FIS, Canada Snowboard, sponsors and  suppliers decline any responsibility 
for accidents, damaged equipment, and second and third party  claims 
during the event.   

In the case of accidents on course during the event, medical personnel 
from the OC and Ski Patrol  personnel will be responsible for any medical 
decision or evacuation to the local hospital in cooperation with the 
National Sport Associations’ medical personnel identified on the entry 
form. 

A detailed medical plan is in place and medical staff will be present during 
all training and competition.  

Regulations & Insurance All athletes, officials and other members of their National Sport Association 
who attend and participate in the event shall do so at their own risk. The 
OC, Yukon Snowboard, Mt. Sima, the Canadian Snowsports Association, FIS, 
Canada Snowboard, sponsors and suppliers, their agents, employees and 
volunteers, shall not be held responsible for any losses or injuries incurred 
or suffered by any athlete, official or other person in conjunction with the 
organization or staging of the event. All participants are urged not to be 
negligent in safeguarding their personal belongings at all times. The 
aforementioned parties will take no responsibility for missing belongings. 

Liability  All athletes, officials and other members of their National Sport Association 
who attend and participate in the event shall do so at their own risk. The 
Organizing Committee,sponsors, suppliers, their agents, employees, & 
volunteers,  shall not be held responsible for any losses or injuries incurred 
or suffered by any athlete, official or other person in conjunction with the 
organization or staging of the event. All participants are urged not to be 
negligent in safeguarding their personal belongings at all times. The 
aforementioned parties will take no responsibility for missing belongings.  

Equipment storage 
/Wax 

The competitors, coaches and officials must store their snowboards, wax 
and waxing tools in the area provided by the hotel or team vehicles. 
Snowboards will not be permitted in your hotel room.  Wax facilities will be 
available at the hotel. 



 
 
 

 

 

More information lost.in.paradise@canadasnowboard.ca 
https://shredthenorth.ca/en/  

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://shredthenorth.ca/en/


 
 
 

 

 

 



Lost in Paradise - Whitehorse, Yukon - Coupe du
monde FIS Para de slalom incliné

Mot de bienvenue /
Introduction

Êtes-vous prêt à affronter le vrai nord ? Dans le cadre d'une célébration

exceptionnelle du snowboard, le territoire du Yukon s'apprête à accueillir sa

toute première Coupe du monde de para-snowboard, "Lost in Paradise".

L'épreuve de slalom incliné, qui aura lieu les 28 et 29 mars 2024 sur le

magnifique Mont Sima à Whitehorse, Yukon, est la dernière course de la

tournée internationale, faisant ainsi office de finale de la Coupe du monde

de para-snowboard. Nous sommes fiers d'accueillir les équipes sur les

territoires traditionnels de la Première nation de Kwanlin Dün et du Conseil

des Ta'an Kwäch'än. Nous comprenons qu'il s'agit là d'un privilège et nous

honorons notre responsabilité en veillant à ce que l'événement se déroule

dans le respect de ces territoires.

Le monde du para-snowboard sera réuni pour cet événement unique qui

rassemblera les athlètes, les fans et la communauté locale pour une

véritable démonstration d'athlétisme, de capacités techniques et

d'inclusivité.

De plus, Snowboard Yukon accueillera les Championnats du Yukon 2024,

qui sont ouverts à tous les athlètes, entraîneurs et membres du personnel

des Coupes NorAm et du monde ; utilisez le lien ci-dessus pour vous

inscrire. Nous espérons vous voir au Mont Sima pour vivre l'esprit

fantastique de la communauté du Yukon !

Êtes-vous prêt ?

https://snowboardyukon.com/


À propos de
Whitehorse/ Mt. Sima

Le territoire du Yukon, situé au nord-ouest du Canada, est renommé pour

ses paysages vastes et son histoire fascinante. Couvrant plus de 186 000

milles carrés, le Yukon est bordé par l'Alaska à l'ouest, les Territoires du

Nord-Ouest à l'est et la Colombie-Britannique au sud. Sa capitale,

Whitehorse, se trouve le long du fleuve Yukon, servant de porte d'entrée

aux diverses merveilles du territoire.

Cultivant un esprit moderne d'aventure, l'attrait du Yukon va au-delà de sa

riche histoire. Avec ses vastes étendues sauvages, ses montagnes

imposantes et ses lacs immaculés, le territoire offre un terrain de jeu

idyllique pour les amateurs de plein air. En hiver, le paysage se transforme

en un paradis enneigé, propice aux activités comme le snowboard. Le

terrain accidenté se métamorphose en un parcours de sensations fortes

pour ceux qui recherchent une montée d'adrénaline au milieu de la beauté

à couper le souffle des sommets enneigés du Yukon, créant un mélange

unique d'aventure et de splendeur naturelle.

Veuillez suivre ce guide d'Indigenous Yukon pour faire de votre séjour un

voyage responsable.

https://indigenousyukon.ca/things-to-do/respectful-travel


Programme
PROGRAMME DE LA COUPE DU MONDE/NORAM :

Date d'arrivée officielle : 25 mars 2024

Entraînement non officiel : 26 mars 2024

Entraînement officiel - Coupe du monde & NorAm / Tirage au sort public
des dossards : 27 mars 2024

Coupe du monde & Noram de slalom incliné : 28 mars 2024

Coupe du monde & Noram de slalom incliné : 29 mars 2024

Date de départ officielle : 30 mars 2024

CHAMPIONNATS DU YUKON :

*invitation ouverte à tous les athlètes, entraîneurs et membres du
personnel de la Coupe du monde & NorAm

Slalom incliné - 29 mars 2024

Snowboard cross - 30 mars 2024

Slopestyle - 31 mars 2024



Inscriptions, quotas et
frais

Inscription/liste
d’entrées

Les inscriptions pour les Coupes du monde et NorAm se feront via le
formulaire d'inscription de la FIS. Elles doivent être soumises par les
Associations/Fédérations Nationales de Ski & Snowboard. Les formulaires
d'inscription doivent être envoyés par courriel à l'adresse
lost.in.paradise@canadasnowboard.ca selon les délais ci-dessous.

Date limite d’inscription :

Date limite d'inscription pour l'hébergement : 1 mars 2024

Fermeture des inscriptions par numéro : 6 mars 2024, date limite
d'inscription provisoire

Fermeture des inscriptions par nom : 20 mars 2024, date limite
d'inscription finale

Tickets de remontées mécaniques :

Les billets de remontées mécaniques seront fournis lors de l'inscription.

Si l'équipe achète un forfait d'hébergement :

● Tous les billets pour les athlètes sont inclus
● 2 billets pour le personnel de soutien par équipe sont inclus
● Les billets supplémentaires pour le personnel de soutien coûtent

25 $ CAN par personne et par jour, plus les frais de service.

Si l'équipe n'achète pas de forfait d'hébergement :

● 25 $ CAN par personne et par jour, plus les frais de service pour
tous les athlètes et le personnel de soutien.

Frais d'inscription :

Des frais d'inscription de 90 CHF seront facturés pour chaque athlète pour
s’inscrire à l’événement. Cela comprend l'accès à toutes les journées
d'entraînement officielles, aux qualifications et aux finales conformément à
la règle 305.2.1 du Règlement International de Para-snowboard de la FIS.

https://assets.fis-ski.com/image/upload/v1592392765/fis-prod/assets/Entryfor.pdf
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca


Facturation :

Toutes les factures pour cet événement seront émises au nom de toute la
fédération/association nationale, telle qu'indiquée sur le formulaire
d'inscription de la FIS. Si des modifications doivent être apportées à une
facture, veuillez fournir un préavis suffisant.

Veuillez informer le CO par courriel
(lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) si l'une des informations
suivantes est requise d'ici le lundi 18 mars 2024 :

1. Personne spécifique qui doit figurer sur la facture
2. Adresse de facturation spécifique requise sur la facture
3. Si la facture doit être divisée de quelque manière que ce soit (p. ex,

le personnel et les athlètes séparément, les athlètes d’un même
pays facturés séparément, etc.).

a. Les informations de contact correctes seront nécessaires
pour chaque facture individuelle.

Après la date limite finale, la facture finale sera envoyée. Celle-ci sera basée
sur le solde final, en fonction de l'inscription finale de l'équipe.

Paiement :

Le paiement sera accepté par carte de crédit ou virement bancaire. AUCUN
paiement en espèces ne sera accepté.

Si votre nation prévoit de payer par virement bancaire, veuillez en informer
le CO (lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) d'ici le lundi 18 mars 2024
afin que les détails corrects puissent être envoyés pour finaliser le
paiement.

Le prépaiement avant l'arrivée de la nation est préféré et encouragé. Les
paiements par carte de crédit seront acceptés sur place, mais sont
découragés.

Veuillez noter : Le paiement par personne individuelle ne sera PAS accepté,
les factures sont établies par nation. Veuillez consulter les détails de
facturation ci-dessus.

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca


Médias :

Les photographes, vidéastes et attachés de presse d’équipe/athlètes sont
tenus de contacter notre équipe média/presse
(media@canadasnowboard.ca) afin d'obtenir l'accréditation appropriée
pour l'événement.

mailto:media@canadasnowboard.ca


Hébergement
L'hébergement des athlètes sera assuré au Sternwheeler dans le
centre-ville de Whitehorse.

Des tarifs spéciaux pour l'événement sont disponibles du 25 mars 2024 au
29 mars 2024.

Les hébergements doivent être réservés directement auprès du CO à l'aide
du formulaire de réservation d'hébergement. Le CO utilise les demandes
en ligne pour effectuer toutes les réservations d'hébergement.
Assurez-vous que les dates d'arrivée/départ, les chambrées, etc. sont
correctement indiquées. Le CO n'acceptera que les modifications de
chambre, les ajouts et les annulations effectués via le lien ci-dessus.
Veuillez ne pas contacter l'hôtel car il ne sera pas en mesure d’offrir les
mêmes tarifs. Toutes les exigences et/ou demandes d'hébergement
DOIVENT être saisies dans le système d'inscription de la FIS d'ici le 19
février 2024.

Formulaire de réservation d'hébergement

**Veuillez noter qu'un nouveau formulaire d'inscription sera nécessaire
pour chaque changement, ajout ou annulation.

Tarifs :

Les tarifs suivants sont pour les chambres doubles :

150.00 $ CDN par personne/par nuit, plus les taxes locales et les
frais de service, petit-déjeuner et dîner inclus

Les tarifs suivants sont pour les chambres simples :

220.00 $ CDN par personne/par nuit, plus les taxes locales et les
frais de service, petit-déjeuner et dîner inclus

Enregistrement à l'hôtel :

● Une carte de crédit sera requise lors de l'enregistrement à l'hôtel
pour les incidents et les dommages éventuels.

https://www.sternwheelerhotel.ca/
https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf
https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf


● L'hôtel facturera l'individu/l'équipe pour tous les incidents et
dommages qui pourraient survenir dans votre chambre d'hôtel..

● L'hôtel facturera l'individu/l'équipe pour les départs anticipés, si le
personnel de l'hôtel n'est pas informé du changement de date lors
de l'enregistrement.

Repas :

La demi-pension (petit-déjeuner et dîner) sera servie par le CO chaque jour.
L'heure et le lieu dépendront du programme de l'événement. Les détails
seront partagés avec les équipes inscrites.

Le déjeuner sera aux frais de l'athlète, différentes options seront
disponibles au Mont Sima.

Annulations/Absence :

Toutes les annulations d'hébergement DOIVENT être effectuées
directement via le formulaire de réservation d’hébergement du CO ou par
email à lost.in.paradise@canadasnowboard.ca.

Toutes les réservations (athlètes ou personnel) annulées le 20 mars 2024
ou après cette date seront soumises à des frais d'annulation. Les frais
d'annulation s'élèvent au montant total de la facture d'hébergement. Les
frais d'inscription ou les billets de remontées mécaniques annulés ne sont
pas facturés. Les frais d'annulation seront facturés directement à la nation
et le paiement sera attendu dans les 30 jours.

Toutes les absences à l'hébergement seront soumises à des frais
d'annulation, qui seront facturés directement à la nation et le paiement
sera attendu dans les 30 jours.

https://www.shredthenorth.ca/files/Lost%20in%20Paradise%202024%20-%20Accomodation%20Booking%20Form.pdf
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca


Transport Les équipes sont responsables de leur propre transport de et vers

Whitehorse, Yukon. L'aéroport international le plus proche de l'événement

est l'aéroport international de Whitehorse.

Une fois arrivé à Whitehorse, vous pouvez utiliser les adresses suivantes :

Mt. Sima - Lieu de l’événement

770 Mt. Sima Road

Whitehorse, Yukon

Y1A 0A8

Sternwheeler Hotel and Conference Centre - Hôtel

201 Wood St

Whitehorse, YT

Y1A 2E4

Google Maps vous aidera à trouver tout ce dont vous avez besoin à

Edmonton, téléchargez l’application et la carte pour une utilisation hors

ligne si nécessaire.

Location de véhicules :

Nous sommes heureux de fournir un code de réservation avec réduction

pour les locations de voitures Budget. Utilisez les codes suivants pour

bénéficier d'une réduction pouvant aller jusqu'à 30 %. Veuillez noter : une

réservation anticipée sera nécessaire.
● BUDGET - B033800

Transport en commun

Il existe plusieurs options de transport en commun dans toute la ville pour

vous aider à vous déplacer à Whitehorse. Veuillez consulter les liens

ci-dessous pour profiter au maximum de votre expérience à Whitehorse !

Whitehorse Transit
Getting Around Whitehorse

Vols

https://yukon.ca/en/driving-and-transportation/erik-nielsen-whitehorse-international-airport
https://maps.app.goo.gl/SyqZdaeQf7qzvDvK6
https://www.budget.ca/en/offers/ca-offers/summer-sale?gad=1&gclid=CjwKCAjwzJmlBhBBEiwAEJyLu3CWPkCGMZWDngQJQ6kkpwPHFRmss3QMmJGNi1RMGcA1n8iPhvwXiBoCsf0QAvD_BwE&gclsrc=aw.ds
https://www.whitehorse.ca/living-in-whitehorse/transit/
https://www.trade.travelyukon.com/about/getting-here-and-around


Air North, la compagnie aérienne du Yukon, est fière d'offrir des tarifs
exclusifs pour les voyages entre le 18 mars et le 2 avril 2024.
Comment réserver
Appelez le 1.800.661.0407 poste 197 et demandez
la réduction Lost in Paradise pour les billets d’avion et
la franchise de bagages.

Pour les groupes de 10 personnes ou plus
Veuillez appeler le 1.800.661.0407 poste 198 pour réserver
pour votre groupe et bénéficier des tarifs spéciaux.

Vous avez des questions ?
Notre équipe est là pour vous aider !
Appelez le 1.800.661.0407
poste 197, ou envoyez un courriel à
corporate@flyairnorth.com.



Nous sommes heureux de vous offrir des tarifs préférentiels pour vos voyages entre le 18 mars et 2 avril
2024.
Trajet à sens unique, incluant tous les frais et taxes. Pas de frais pour un maximum de 3 bagages en
soute. Des fraises de surpoids sont applicables. Limite de 150lbs de poids pour l’ensemble des articles.



VISA Toutes les parties voyageant peuvent avoir besoin d'un visa canadien
valide. Le comité d'organisation fournira une invitation de visa spécifique
aux compétiteurs. Veuillez contacter
lost.in.paradise@canadasnowboard.ca pour les lettres d'invitation.

Une liste comprenant les informations suivantes pour tous les participants
doit être incluse dans l'e-mail :

● Noms et prénoms

● Date de naissance

● Fonction/poste (athlète, entraîneur, technicien...)

● Pays du passeport

● Numéro de passeport

● Date d'expiration du passeport

● Numéro FIS (pour les athlètes)

Pour plus d'informations sur l'Autorisation de Voyage Électronique (AVE),
cliquez ici.

Veuillez envoyer un courriel au CO
(lost.in.paradise@canadasnowboard.ca) si votre VISA est refusé.

Réunions des capitaines
d’équipe

Les réunions des capitaines d'équipe auront lieu en personne à l’hôtel
Sternwheeler. Veuillez consulter le programme de la FIS pour plus de
détails.

Dossards
Tous les compétiteurs doivent porter les dossards attribués lors de tout
entraînement, compétition et cérémonie de remise des prix au programme.
La distribution des dossards aura lieu lors de la première réunion des
capitaines d'équipe, qui se tiendra la veille de l'entraînement officiel.

Antidopage Des contrôles antidopage peuvent être effectués pour chaque discipline et
genre, conformément aux règles et réglementations établies par la FIS.
En savoir plus.

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://www.canada.ca/fr/immigration-refugies-citoyennete/services/visiter-canada/ave/faits.html
https://www.canada.ca/fr/immigration-refugies-citoyennete/services/visiter-canada/ave/faits.html
mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://www.fis-ski.com/en/inside-fis/governance/fis-anti-doping


Médical
Chaque concurrent doit avoir sa propre assurance voyage médicale. Le
Comité d'organisation, Commonwealth, l'Association canadienne de sports
de neige, la FIS, Canada Snowboard, les sponsors et les fournisseurs
déclinent toute responsabilité pour les accidents, les équipements
endommagés et les réclamations de tout tierce partie pendant
l'événement.

En cas d'accident sur le parcours pendant l'événement, le personnel
médical du CO et le personnel de la Patrouille de ski seront responsables de
toute décision médicale ou évacuation vers l'hôpital local en coopération
avec le personnel médical des Associations/Fédérations nationales
sportives identifié sur le formulaire d'inscription.

Un plan médical détaillé est en place, et du personnel médical sera présent
pendant tous les entraînements et compétitions.

Règlements & assurance Tous les athlètes, officiels et autres membres de leur association/fédération
sportive nationale qui assistent et participent à l'événement le font à leurs
propres risques. Le CO, Yukon Snowboard, Mont Sima, l'Association
canadienne de sports de neige, la FIS, Canada Snowboard, les sponsors et
les fournisseurs, ainsi que leurs agents, employés et bénévoles, ne seront
pas tenus responsables des pertes ou blessures subies par tout athlète,
officiel ou autre personne en lien avec l'organisation ou la tenue de
l'événement. Il est fortement recommandé à tous les participants de ne pas
être négligents dans la protection de leurs effets personnels en tout temps.
Les parties susmentionnées ne prendront aucune responsabilité pour les
objets personnels perdus.

Responsabilité Tous les athlètes, officiels et autres membres de leur association sportive
nationale qui assistent et participent à l'événement le font à leurs propres
risques. Le Comité d'organisation, les sponsors, les fournisseurs, leurs
agents, les employés et les bénévoles, ne seront pas tenus responsables
des pertes ou blessures subies par tout athlète, officiel ou autre personne
en lien avec l'organisation ou la tenue de l'événement. Il est fortement
recommandé à tous les participants de ne pas être négligents dans la



protection de leurs effets personnels en tout temps. Les parties
susmentionnées ne prendront aucune responsabilité pour les objets
personnels perdus.

Stockage de
l'équipement / Fartage

Les compétiteurs, entraîneurs et officiels doivent stocker leurs snowboards,
fart et outils de fartage dans la zone prévue par l'hôtel ou les véhicules de
l'équipe. Les snowboards ne seront pas autorisés dans votre chambre
d'hôtel. Des installations de fartage seront disponibles à l'hôtel.

Pour plus d’informations lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://shredthenorth.ca/fr/

mailto:lost.in.paradise@canadasnowboard.ca
https://shredthenorth.ca/en/
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